
Forslag nr Forslagsstiller Forslagstype

Linje-
numme
r Endringsforslag

Red.koms endelige 
innstilling

Uttalelse 1-1 Marta Lall
Helhetlig 
endringsforslag Hele

Helhetlig endringsforslag: Norge har råvarer, bønder, kokker, slaktere, sankere osv. av særdeles høy klasse. Likevel legges et norsk 
gårdsbruk ned hver dag. Likevel er om lag 80% av maten det offentlige kjøper inn ikke kortreist, ikke norsk en gang – den er utenlandsk. 
Sjelden har det vært et så stort misforhold mellom festtalene om råvarene og maten, og virkeligheten til dem som produserer den

Markedet bøndene må operere i er en av årsakene til at Norge er tredje dårligst i hele verden på selvforsyningsgrad. (Selvforsyningsgrad 
er hvor stor andel av maten dyr og mennesker spiser som er produsert i Norge). Det er bare Belgia og Haiti som er dårligere enn oss. 
Norges matpolitikk må endres drastisk. Det mener beredskapskommisjonen og det sier også Hurdal-plattformen, men det skjer ikke noe 
utenom at enda flere gårdsbruk legges ned.

Trøndelag SV vil gi ureist mat momsfritak. Ureist mat defineres som mat laget og solgt innenfor en kommunegrense. En slik ordning vil gi 
produsentene mer å leve av, økt forutsigbarhet, og styrke lokalsamfunnene. En slik ordning vil gi mer lokal mat i butikkene. En slik ordning 
vil gi sunnere mat i butikkene. I tillegg vil mest mulig ureist mat minimere utslipp og kostnader knyttet til transport.

Ordningen er tiltenkt å gjelde småskalaprodusenter og ikke industrielle matvareprodusenter. Trøndelag SV sender forslaget om 
momsfritak for ureist mat til stortingsgruppa, Momsfritaket kan være en refusjonsordning etter innmeldt salg, eller et reelt momsfritak slik 
som bøker, aviser, nettaviser og omsetning og utleie av oljeplattformer i oljeindustrien med flere har i dag.

Red.kom innstiller på 
at forslaget avvises til 
fordel for Red-1

Red-1
Redaksjonskomit
een

Helhetlig 
endringsforslag Hele

Helhetlig endringsforslag: Norge har råvarer, bønder, kokker, slaktere, sankere osv. av særdeles høy klasse. Likevel legges et norsk 
gårdsbruk ned hver dag. Likevel er om lag 80 prosent av maten det offentlige kjøper inn ikke kortreist, ikke norsk en gang – den er 
utenlandsk. Sjelden har det vært et så stort misforhold mellom festtalene om råvarene og maten, og virkeligheten til dem som produserer 
den. 

Markedet bøndene må operere i er en av årsakene til at Norge er tredje dårligst i hele verden på selvforsyningsgrad. (Selvforsyningsgrad 
er hvor stor andel av maten dyr og mennesker spiser som er produsert i Norge). Det er bare Belgia og Haiti som er dårligere enn oss. 
Norges matpolitikk må endres drastisk. Det mener beredskapskommisjonen og det sier også Hurdal-plattformen, men det skjer ikke noe 
utenom at enda flere gårdsbruk legges ned.

Trøndelag SV vil gi kortreist mat fritak fra merverdiavgift (mva.). Kortreist mat defineres som mat laget og solgt innenfor en 
fylkeskommunegrense. En slik ordning vil gi produsentene mer å leve av, økt forutsigbarhet, og styrke lokalsamfunnene. En slik ordning vil 
gi mer lokalmat i butikkene. En slik ordning vil gi sunnere mat i butikkene. I tillegg vil mest mulig ureist mat minimere utslipp og kostnader 
knyttet til transport.

Ordningen er tiltenkt å gjelde småskalaprodusenter og ikke industrielle matvareprodusenter. Trøndelag SV sender forslaget om fritak fra 
merverdiavgift for kortreist mat til stortingsgruppa, Mva.-fritaket kan være en refusjonsordning etter innmeldt salg, eller et reelt mva.-fritak 
slik som bøker, aviser, nettaviser og omsetning og utleie av oljeplattformer i oljeindustrien med flere har i dag.

Red.kom. innstiller på 
at forslaget vedtas.

Red-2
Redaksjonskomit
een Endring av tittel Tittel Ny tittel: "Fritak for merverdiavgift på kortreist mat"

Red.kom. innstiller på 
at forslaget vedtas.

Uttalelse 1-2 Marta Lall
Endring av 
avsender

Avsend
er

I tillegg er det ønske om at Marta Lall, Eirin Holm Rise og Iben Jonathan Moum å føres opp som medforslagstillere, Nils har forespurt om 
noen ville være med.

Foreslås ikke 
realitetsbehandlet.

Red-3
Redaksjonskomit
een Uttalelsen vedtas.

Red.kom. innstiller på 
at forslaget vedtas.

Uttalelse 3-1 Ottar Michelsen
Alternativ til 
tittel Tittel

Forslag til ny tittel "Trøndelag SV oppfordrer de kommunene som ennå ikke har vedtatt å innføre Helseplattformen om å avvente 
innføring."

Red.kom innstiller på 
at forslaget avvises til 
fordel for red-4

Uttalelse 3-2

Carl S Bjurstedt 
og Ingvild Vikan , 
Oppdal SV

Alternativ til 
tittel Tittel Forslag til ny tittel: "Trøndelag SV oppfordrer de kommunene som ikke har vedtatt å innføre Helseplattformen om å avvente innføringen"

Red.kom innstiller på 
at forslaget avvises til 
fordel for red-4



Red-4 Red.kom
Alternativ til 
tittel Tittel Forslag til ny tittel: "Avvent innføringa av Helseplattformen"

Red.kom. innstiller på 
at forslaget vedtas.

Uttalelse 3-3-

Carl S Bjurstedt 
og Ingvild Vikan , 
Oppdal SV Stryk avsnitt

Linje 5-
8 Foreslår å stryke det første avsnittet, linje 5,6,7,8.

Red.kom. innstiller på 
at forslaget vedtas.

Uttalelse 3-4

Carl S Bjurstedt 
og Ingvild Vikan , 
Oppdal SV Tillegg 20

Forslag til ny linje etter nåværende linje 20: "Viser til saksbehandlingen i Stjørdal kommune der kommunedirektøren tilrår å avvente 
innføringen når kommunestyret der skal ha saken oppe den 23.11.23"

Red.kom innstiller på 
at forslaget avvises.

Red-5 Red.kom

DISSENS: Et flertall i komiteen, bestående Åsa Kjerstine Kjølberg Moen, Jørgen Eikeseth og Even N. Bergseng ønsker at uttalelsen 
vedtas og oversendes folkevalgte i fylkets kommuner. Et mindretall bestående Iben Jonathan Moum og Mari Grøneng ønsker at den 
avvises. 

Flertall for; mindretall 
mot.

Uttalelse 4-1 Mona Berger
Alternativ til 
tittel Tittel Foreslår å endre tittelen til: "Fastlegekrisa - sårbare grupper må prioriteres først."

Red.kom. innstiller på 
at forslaget vedtas.

Uttalelse 4-2 Lars Haltbrekken Endring 37 Foreslå å endre linja til  "Helsedirektoratet til Helse- og omsorgsministeren/ Helse- og omsorgsdepartementet"
Red.kom. innstiller på 
at forslaget vedtas.

Uttalelse 4-3 Efia Marie Damba Endring 27 Foreslår å styrke "ungdommer".

Red.kom innstiller på 
at forslaget avvises til 
fordel for red*

Uttalelse 4-4 Mona Berger Endring 26 Foreslå å endre linja til "er i sårbare grupper, f.eks. kronisk syke, eldre, gravide, rusavhengige og psykisk syke barn og ungdommer. "

Red.kom innstiller på 
at forslaget avvises til 
fordel for red*

Red-6 Red.kom Endring 26 Foreslå å endre linja til "er i sårbare grupper, f.eks. gravide, kronisk syke, rusavhengige, psykisk syke, barn, ungdommer og eldre. "
Red.kom. innstiller på 
at forslaget vedtas.

Red-7
Redaksjonskomit
een Uttalelsen vedtas.

Red.kom. innstiller på 
at forslaget vedtas.

Uttalelse 5-1 Silje Salomonsen Endring 11
Inn med "SV gikk i 2021 til valg på at folket skal få si sin mening om kommunesammenslåinger gjennom folkeavstemminger.", i stedet for 
"SV gikk i 2021 til valg på at tvangssammenslåtte kommuner skulle få si meningen sin."

Red.kom. innstiller på 
at forslaget vedtas.

Uttalelse 5-2 Silje Salomonsen Avvisning Hele
Forslag om at uttalelse 5 avvises. Begrunnelse: "Vi kjenner ikke alle detaljer og bør derfor ikke ta stilling til en uenighet mellom 
Kristiansand SV og partiledelsen"

Red.kom. innstiller på 
at forslaget vedtas.

Red-8
Redaksjonskomit
een

Oppdeling av 
forslag til flere 
uttalelser Redaksjonskomiteen foreslår å dele uttalelse 2 i seks ulike uttalelser, navngitt fra A-F.

Red.kom. innstiller på 
at forslaget vedtas.

Red-9
Redaksjonskomit
een

Ikke 
realitetsbehand
le Redaksjonskomiteen foreslår å ikke realitetsbehandle uttalelse B og E. Ansees ivaretatt i allerede vedtatt politikk.

Red.kom. innstiller på 
at forslaget vedtas.

Uttalelse A-1 Siv Furunes

Tilleggsforslag 
til kulepunkt 1 i 
uttalelse 2. 

Etter 
eksister
ende 
linje 9

Innherredskommunene Levanger, Frosta, Verdal, Inderøy, Snåsa og Steinkjer må gjennom Innherred regionråd jobbe offensivt med å få 
på plass en byvekstavtale for å sikre lavere togtakster. Fylkestingsgruppa for Trøndelag SV oppfordres til å jobbe sammen med 
lokallagene på Innherred om å få til framdrift i saken.

Red.kom. innstiller på 
at forslaget vedtas.



Uttalelse A-1
Leif Inge Paulsen, 
forslagsstiller

Tilleggsforslag 
til kulepunkt 1 i 
uttalelse 2.

Etter 
eksister
ende 
linje 9

Trøndelag SV må, i samråd med Trøndelag fylkeskommune og innherredskommunene, jobbe for at Byvekstavtalen utvides til å omfatte 
flere kommuner, slik at prisene for togreiser på Trønderbanen nord for Skatval reduseres.

Red.kom innstiller på 
at forslaget avvises.

Red-10
Redaksjonskomit
een Uttalelsen vedtas og oversendes fylkestingsgruppa.

Red.kom instiller på at 
forslaget vedtas.

Uttalelse B-1
Leif Inge Paulsen, 
forslagsstiller Stryke Foreslår å stryke hele kulepunktet

Red.kom instiller på at 
forslaget vedtas 
strøket.

Uttalelse C-1 Anne Kolstad Tillegg

Punkt 
3, linje 
3 Ønsker å legge til: "Ørin Nord i Verdal"

Red.kom instiller på at 
forslaget vedtas.

Uttalelse C-2
Leif Inge Paulsen, 
forslagsstiller Tillegg

Punkt 
3, linje 
3

"For å være attraktive har mange kommuner raskt tilrettelagt for store nærings/industriområder, der hensynet til natur og klima ikke har 
vært høyt prioritert (Frigården i Stjørdal, Hotrandeltaet i Levanger, Uståren i Orkland, Lensmyra på Røra, Ørin Nord i Verdal mm). 
Trøndelag SV bør arbeide for eventuelle nærings/industriarealer konsekvens utredes over kommunegrensene av Trøndelag 
fylkeskommune i en fylkesplan, slik at industriområder med minst negative konsekvenser for natur og klima evt. utbygges, fortrinnsvis 
områder som allerede har inngrep."

Red.kom innstiller på 
at forslaget avvises. 
Ansees ivaretatt i 2-C-
1

Red-11 Uttalelsen vedtas og oversendes lokale folkevalgte og fylkesstyret.
Red.kom instiller på at 
forslaget vedtas.

Uttalelse D-1 Rakel S. Trondal

Helhetlig 
endringsforslag 
for punkt 4 24-28

Et nytt helhetlig forslag, som erstatter de eksisterende linjene:  
I desember skal fylkestinget i Trøndelag behandle forslag til ny tilbudsstruktur for Trøndelag. I Fylkesdirektørens forslag foreslås det at 
flere yrkesfaglige tilbud fases ut, at musikk, dans, drama fases ut på Ole Vig og Olav Duun, og at det økes opp med plasser på 
studiespesialisering. Trøndelag SV stiller seg ikke bak dette forslaget. Det vil i fremtida være et stort behov for fagarbeidere innen 
byggfag, helsefag mm. Det er derfor viktig å ikke fase ut yrkesfaglige linjer til fordel for studiespesialisering. 
MDD-linjene i Trøndelag er viktige linjer fordi de utdanner kulturarbeidere som blir aktive i sitt lokalsamfunn og fordi de utdanner 
profesjonelle musikere, dansere og skuespillere. MDD er også viktig fordi det er et studietilbud som gir studiekompetanse og mulighet til å 
bli lærere, leger og sykepleiere for en gruppe elever som ikke nødvendigvis vill funnet seg til rette på rein studiespesialisering. Trøndelag 
SV mener derfor at det er viktig å opprettholde alle MDD-linjer i Trøndelag. Tilbudet kan ikke sentraliseres og reduseres. Det vil føre til at 
kun de med de aller beste karakterene og de som allerede er meget gode i musikk, dans og drama får plass på tilbudet og at tilbudet blir 
et elitetilbud. 
Å sikre at fylkets ungdommer fullfører videregående utdanning og kommer seg videre til studier og arbeid, er en av fylkeskommunens 
viktigste oppgave. Når tilbudsstruktur og budsjett behandles i fylkestinget i desember må derfor utdanningsområdet skjermes for kutt slik 
at MDD-linjene og viktige yrkesfagtilbud ikke fases ut, men opprettholdes. 
Innføring av karakterbasert opptak vil kunne bety at de med lavest karekterer fra ungdomsskolen ikke lenger kommer inn på sin nærskole, 
men må flytte på hybel. Karakterbasert opptak vil også være en stor trussel for de minste skolene, hvis elever søker til andre skoler i 
nærheten. Karakterbasert opptak kan også føre til en utvikling av A- og B-skoler i fylket. Trøndelag SV vil derfor understreke at det er 
viktig at nærskoleprinsippet opprettholdes som inntaksordning for videregående opplæring i Trøndelag.
Selv om den fylkeskommunale økonomien er mer anstrengt enn tidligere vil Trøndelag SV understreke at det er det viktig at både 
fylkeshuset i Trondheim og på Steinkjer opprettholdes for å bygge hele Trøndelag og for å binde Trøndelag sammen. 

Red.kom innstiller på 
at forslaget avvises.



Uttalelse D-2
Åsa Kjerstine 
Moen

Helhetlig 
forslag til 
kulepunkt 4 Punkt 4

Viser til dette dokumentet, helthetlig endringsforslag av kulepunkt: Høye priser og økte renter vil også prege den fylkeskommunale 
økonomien i årene som kommer. De siste årene har fylkeskommunen prioritert å bruke midler på store investeringer for framtiden, ved 
bygging nye videregående skoler. Trøndelag SV mener disse investeringene var nødvendig. Samtidig har fylkeskommunen overtatt flere 
oppgaver fra staten uten at midler har fulgt oppgavene. Trøndelag står ikke alene når det er snakk om hardere økonomiske tider. 
Trøndelag SV mener det er behov for fullfinansiering av blant annet tunnelsikkerhetsforskriften, oppgaver fylkeskommunen har overtatt på 
integreringsfeltet og kulturminner. Fylkeskommunen trenger også ekstra midler for å innføre nullutslippsteknologi på ferger og hurtigbåter.

Trøndelag SV mener disposisjonsfond skal tilføres penger i gode økonomiske tider, og brukes av i dårlige økonomiske tider. Trøndelag 
SV ønsker derfor å bruke disposisjonsfond for å opprettholde gode tilbud i dag og heller benytte seg av handlingsrommet i nedbetaling av 
gjeld. Fylkeskommunens viktigste oppgave er å sørge for at alle ungdommer i fylket får ei utdanning og kommer seg ut i arbeid, Trøndelag 
SV mener dette må prioriteres også i tider da fylkeskommunens økonomi er trangere.

Trøndelag SV mener en samlokalisering av fylkeskommunen til Trondheim eller Steinkjer ikke vil bidra til en bedre økonomisk situasjon, 
og heller vil gi økte driftskostnader og større utfordringer med rekrutering. Trøndelag er mest tjent med to fylkeshus, som binder sammen 
ser hele fylket og binder ungdom 

Red.kom innstiller på 
at forslaget avvises, 
da den er ivaretatt i 
RED-12

Uttalelse D-3
Leif Inge Paulsen, 
forslagsstiller Foreslås strøket Foreslås strøket

Red.kom innstiller på 
at forslaget vedtas.

Red-12
Redkasjonskomit
een

Ny helhetlig 
forslag basert 
på Moen og 
Tronsdals 
forslag

Lenke til utkast: Fylkeskommunens viktigste oppgave er å gi ungdommen muligheter
Høye priser og økte renter vil også prege den fylkeskommunale økonomien i årene som kommer. De siste årene har fylkeskommunen 
prioritert å bruke midler på store investeringer for framtiden, ved bygging nye videregående skoler. Trøndelag SV mener disse 
investeringene var nødvendig. Samtidig har fylkeskommunen overtatt flere oppgaver fra staten uten at midler har fulgt oppgavene. 
Trøndelag står ikke alene når det er snakk om hardere økonomiske tider. Trøndelag SV mener det er behov for fullfinansiering av blant 
annet tunnelsikkerhetsforskriften, oppgaver fylkeskommunen har overtatt på integreringsfeltet og kulturminner. Fylkeskommunen 
trenger også ekstra midler for å innføre nullutslippsteknologi på ferger og hurtigbåter.
Trøndelag SV mener disposisjonsfond skal tilføres penger i gode økonomiske tider, og brukes av i dårlige økonomiske tider. Trøndelag SV 
ønsker derfor å bruke disposisjonsfond for å opprettholde gode tilbud i dag og heller benytte seg av handlingsrommet i nedbetaling av 
gjeld. Fylkeskommunens viktigste oppgave er å sørge for at alle ungdommer i fylket får ei utdanning og kommer seg ut i arbeid, 
Trøndelag SV mener dette må prioriteres også i tider da fylkeskommunens økonomi er trangere.
I desember skal fylkestinget i Trøndelag behandle forslag til ny tilbudsstruktur for Trøndelag. I fylkesdirektørens forslag foreslås det at 
flere yrkesfaglige tilbud fases ut, at musikk, dans, drama fases ut på Ole Vig og Olav Duun, og at det økes opp med plasser på 
studiespesialisering. Trøndelag SV stiller seg ikke bak dette forslaget. Det vil i framtida være et stort behov for fagarbeidere innen 
byggfag, helsefag mm. Det er derfor viktig å ikke fase ut yrkesfaglige linjer til fordel for studiespesialisering. 
MDD-linjene i Trøndelag er viktige linjer fordi de utdanner kulturarbeidere som blir aktive i sine lokalsamfunn og fordi de utdanner 
profesjonelle musikere, dansere og skuespillere. MDD er også viktig fordi det er et studietilbud som gir studiekompetanse og mulighet til 
å bli lærere, leger og sykepleiere for en gruppe elever som ikke nødvendigvis ville ha funnet seg til rette på vanlig studiespesialisering-
linje. Trøndelag SV mener derfor at det er viktig å opprettholde alle MDD-linjer i Trøndelag. Tilbudet kan ikke sentraliseres og reduseres. 
Det vil føre til at kun de med de aller beste karakterene og de som allerede er meget gode i musikk, dans og drama får plass på tilbudet 
og at tilbudet blir et elitetilbud. 
Å sikre at fylkets ungdommer fullfører videregående utdanning og kommer seg videre til studier og arbeid, er en av fylkeskommunens 
viktigste oppgave. Når tilbudsstruktur og budsjett behandles i fylkestinget i desember må derfor utdanningsområdet skjermes for kutt 
slik at MDD-linjene og viktige yrkesfagtilbud ikke fases ut, men opprettholdes. 
Innføring av karakterbasert opptak vil kunne bety at de med lavest karakterer fra ungdomsskolen ikke lenger kommer inn på sin 
nærskole, men må flytte på hybel. Karakterbasert opptak vil også være en stor trussel for de minste skolene, hvis elever søker til andre 
skoler i nærheten. Karakterbasert opptak kan også føre til en utvikling av A- og B-skoler i fylket. Trøndelag SV vil derfor understreke at 
det er viktig at nærskoleprinsippet opprettholdes som inntaksordning for videregående opplæring i Trøndelag. Red.kom instiller på at 

forslaget vedtas.

Red-13 Uttalelsen vedtas og oversendes media
Red.kom instiller på at 
forslaget vedtas.



Uttalelse E-1
Leif Inge Paulsen, 
forslagsstiller Stryk Foreslås strøket

Red.kom instiller på at 
forslaget vedtas.

Uttalelse F-1

Iben Jonathan 
Moum, Miriam 
Kuldvere och 
Rasmus Kjøsen Stryk 34-41 Stryk siste kulepunkt i uttalelse 2 (forslag F), om mat i barnehager. (Uttalelsen F strykes)

Red.kom instiller på at 
forslaget vedtas.

Uttalelse 6-1
Silje Sandum og 
Eirin Holm Rise Helhetlig forslag

Stopp menneskerettighetsbruddene i Palestina nå!  
 
Siden 7. oktober i år har israelske angrep på sivile på Gazastripen nådd et nivå verden aldri tidligere har sett, og antallet drepte øker for 
hver time. FN fastslår at dette er et brudd på Folkeretten. 
 
Hamas brutale terrorangrep 7. november utløste den siste voldsbølgen fra Israel, men Israels okkupasjon og blokaden av Gaza har 
allerede vart i mange år. Derfor var også den humanitære situasjonen på Gaza prekær når angrepene startet. Nå er det en katastrofe, og 
det er ingen trygge områder i Gaza lenger. Israel har blokkert Gazas forsyninger av vann, drivstoff, mat, strøm og medisiner med 
konsekvenser som at skadde må opereres uten bedøvelse og at nyfødte barn dør på grunn av manglende strøm til kuvøser. 

Betydelig mer nødhjelp må umiddelbart slippes inn i Gaza. Dette alene er imidlertid ikke nok, Israel må også stoppe angrepene. Trøndelag 
SV ber Norske myndigheter kreve umiddelbar våpenhvile, og fordømme de israelske angrepene. Norske myndigheter må også sikre at 
norske bedrifter umiddelbart stanser våpensalg til Israel. Regjerningen må ta ansvar og sørge for at de krigsforbrytelsene som er begått av 
både Hamas og Israel får konsekvenser. 
 
Trøndelag SV mener at Stortinget bør anerkjenne Palestina som egen stat. 

Trøndelag SV vil slå ring om våre palestinske og jødiske innbyggere og vise vår solidaritet i en vanskelig tid. Det skal være trygt å bo i 
hele Trøndelag og antisemittisme, trusler og sjikane mot våre medborgere må ikke forekomme. 

Verdenssamfunnet lar massakren i Gaza skje, og kun verdenssamfunnet kan stoppe den. Som medmennesker er vi pliktige til å gjøre alt 
vi kan for å forhindre et folkemord. Som FNs generalsekretær António Guterres har sagt, står vi ovenfor et sannhetens øyeblikk, og 
historien vil dømme oss. Vi må kunne fordømme det grusomme terrorangrepet på sivilbefolkningen i Israel, og samtidig kreve at Israels 
krigføring tar slutt. Drap på sivile kan aldri forsvares. Trøndelag SV fordømmer alle angrep på sivilbefolkning. 

Krev våpenhvile nå! 

Red.kom innstiller på 
at forslaget avvises til 
fordel for RED-14

6-2 Marit V. Fjeldvær
Tilleggskulepun
kt Legge til "Trøndelag SV oppfordrer trønderske kommuner til å gjennomføre en kommunal handelsboikott av israelske varer."

Anses ivaretatt i Red-
14



Uttalelse 6-3 Mona Berger Helhetlig forslag

7. oktober 2023 stormet væpnede menn fra Hamas inn i Israel og drepte over 1 400, i hovedsak sivile, israelere. De tok også over 200 
israelere tilbake til Gazastripen som gisler – alt i strid med folkeretten.

Israel iverksatte et massivt bombeangrep og en påfølgende invasjon av Gazastripen, som er et tett befolket område med rundt 2,3 
millioner mennesker. Israel strammet også hardt inn på blokaden, og hindret at vann, medisiner, mat og annet humanitær hjelp slapp inn, 
noe FNs generalsekretær har omtalt som klare brudd på folkeretten.

Dette har ført til:
flere tusen drepte sivile palestinere, et antall som øker uke for uke, hvorav mange barn
over en million internt fordrevne, der mange har mistet sine hjem
kritisk mangel på mat, rent vann, medisiner, medisinsk utstyr, strøm, drivstoff og sikkerhet.
Trøndelag SV vil slå ring om våre palestinske og jødiske innbyggere og vise vår solidaritet i en vanskelig tid. Det skal være trygt å bo i 
hele Trøndelag og antisemittisme, trusler og sjikane mot våre medborgere må ikke forekomme. 

Trøndelag SV fordømmer de folkerettsstridige angrepene på den palestinske sivilbefolkningen i Gaza. Vi fordømmer Hamas-aksjonen 
som terrorhandlinger. Trøndelag SV ber regjeringen fortsette det internasjonale arbeidet for fred gjennom krav om våpenhvile, kreve at 
den ulovlige blokaden oppheves og humanitær hjelp får slippe inn. 
Trøndelag SV ber Stortingsgruppa fortsette å jobbe for:
At regjeringen støtter befolkningen i Gaza og flyktningesituasjonen i nabolanda med ekstraordinær humanitær bistand. 
At de norske statsborgerne som befinner seg i Gaza får komme hjem. 
Våpenhvile og dialogarbeid…
At Norge skal ta imot flyktninger
At Norge ikke selger våpen som brukes i folkerettstridige konflikter, ikke bidrar til finansiering og gjennomføring av terrorisme, 
krigsforbrytelser eller folkerettsbrudd.
At Palestina blir anerkjent som en selvstendig stat. 

- Ang de konkrete punktene ber forslagsstiller om at redkom går i dialog med stortingsrepresentant Lars Haltbrekken for å undersøke hva 
som er hensiktsmessig at står. Anses ivaretatt i Red-
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Red-14
Redaksjonskomit
een

Helhetlig 
endringsforslag

RED-14 
[tittel:] Stopp menneskerettighetsbruddene i Palestina nå!  
 
Siden 7. oktober i år har israelske angrep på sivile på Gazastripen nådd et nivå verden aldri tidligere har sett, og antallet drepte øker for 
hver time. FN fastslår at dette er et brudd på folkeretten. 
 
Hamas’ brutale terrorangrep 7. oktober utløste den siste voldsbølgen fra Israel, men Israels okkupasjon og blokade av Gaza har allerede 
pågått i mange år. Derfor var også den humanitære situasjonen på Gaza prekær idet angrepene startet. Nå er situasjonen katastrofal, og 
det er ingen trygge områder i Gaza lenger. Israel har blokkert Gazas forsyninger av vann, drivstoff, mat, elektrisitet og medisiner med den 
konsekvens at skadde må opereres uten bedøvelse og at nyfødte barn dør på grunn av manglende strøm til kuvøser. 

Betydelig mer nødhjelp må umiddelbart slippes inn i Gaza. Nødhjelp alene er ikke nok, Israel må også stoppe angrepene. Trøndelag SV 
ber norske myndigheter kreve umiddelbar våpenhvile, og fordømme de israelske angrepene. Regjeringen må ta ansvar og sørge for at de 
krigsforbrytelsene som er begått av både Hamas og Israel får konsekvenser. 

Trøndelag SV ber stortingsgruppa fortsette å jobbe for:
At regjeringen støtter befolkningen i Gaza og flyktningsituasjonen i nabolanda med ekstraordinær humanitær bistand. 
At alle norske statsborgere som befinner seg i Gaza får komme hjem. 
At regjeringen krever våpenhvile. 
At Norge ikke selger våpen som brukes i folkerettstridige konflikter, ikke bidrar til finansiering og gjennomføring av terrorisme, 
krigsforbrytelser eller folkerettsbrudd.
At Palestina blir anerkjent som en selvstendig stat. 

Trøndelag SV oppfordrer trønderske kommuner til å gjennomføre en kommunal handelsboikott av israelske varer.

Trøndelag SV vil slå ring om våre palestinske og jødiske innbyggere og vise vår solidaritet i en vanskelig tid. Det skal være trygt å bo i 
hele Trøndelag. Antisemittisme, islamofobi, trusler og sjikane mot våre medborgere må ikke forekomme. 

Verdenssamfunnet lar massakren i Gaza skje, og kun verdenssamfunnet kan stoppe den. Som medmennesker er vi pliktige til å gjøre alt 
vi kan for å forhindre et folkemord. Som FNs generalsekretær António Guterres har sagt, står vi overfor et sannhetens øyeblikk, og 
historien vil dømme oss. Vi må kunne fordømme det grusomme terrorangrepet på sivilbefolkningen i Israel, og samtidig kreve at Israels 
krigføring tar slutt. Drap på sivile kan aldri forsvares. Trøndelag SV fordømmer alle angrep på sivile. 

Krev våpenhvile nå! 
Red.kom instiller på at 
forslaget vedtas.

Red-15
Redaksjonskomit
een Tilleggsforslag Legge til i kulepunktlista: "At Norge skal ta imot flyktninger fra Gaza."

Red.kom instiller på at 
forslaget vedtas.

Red-16
Redaksjonskomit
een Uttalelsen vedtas og oversendes stortingsgruppa og lokale folkevalgte i Trøndelag.

Red.kom instiller på at 
forslaget vedtas.

Red-17
Redaksjonskomit
een Redaksjonskomiteen foreslår at fylkesstyret har rett til å utføre språkvask.

Red.kom innstiller på 
at forslaget vedtas.


